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Protokół Nr LIV/2017  
sesji Rady Miasta Ostrołęki  

z dnia 26 października 2017 roku 
 
 

Sesja odbyła się w dniu 26 października 2017 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej 
Urzędu Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter).  
Radni nieobecni na sesji Rady Miasta Ostrołęki: Wiesław Szczubełek, Adam Kurpiewski 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Na sesji w dniu 26 października 2017 roku podjęto następujące uchwały: 
Uchwała nr 383/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                            
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Nr 1 im. Stanisława Jachowicza w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. 
Stanisława Jachowicza w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 384/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                               
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Nr 2 im. Stanisława Staszica w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. 
Stanisława Staszica w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 385/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 3 w Ostrołęce, w skład, którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Adama Mickiewicza i Gimnazjum Nr 3 im. Adama 
Mickiewicza w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Adama Mickiewicza w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 386/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                      
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 4 w Ostrołęce, w skład, którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa Nr 4 im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki i Gimnazjum Nr 4 w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 387/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                     
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Nr 5 im. Zofii Niedziałkowskiej w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 5 im. 
Zofii Niedziałkowskiej w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 388/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                     
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Nr 6 im. Orła Białego w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 6 im. Orła Białego                           
w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 389/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Nr 10 im. Jana Pawła II w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 10 im. Jana Pawła 
II w Ostrołęce, 
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Uchwała nr 390/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                      
w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 391/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                             
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w Szkołę 
Policealną Nr 1, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w 
Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 392/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Szkołę 
Policealną Nr 2, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w 
Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce,  
 
Uchwała nr 393/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 3 w Szkołę 
Policealną Nr 3, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w 
Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce,  
 
Uchwała nr 394/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 4 w Szkołę 
Policealną Nr 4, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w 
Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 395/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej 
do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                    
w Ostrołęce w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 
2 lit. d ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, 
 
Uchwała nr 396/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                     
w Ostrołęce w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 397/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 
w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce w Branżową Szkołę 
I Stopnia Nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 398/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 
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w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce 
w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów 
Zasławskich w Ostrołęce, 
                         
Uchwała nr 399/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 
w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce 
w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała 
Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce, 
                                                 
Uchwała nr 400/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                           
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 
4w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce w Branżową Szkołę 
I Stopnia Nr 4 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce, 
                           
Uchwała nr 401/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych na terenie Miasta 
Ostrołęki i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych                         
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
 
Uchwała nr 402/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta 
Ostrołęka, 
 
Uchwała nr 403/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                      
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu „Geodetów” w Ostrołęce, 
                                                            
Uchwała nr 404/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku    
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r., 
                   
Uchwała nr 405/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
Prymasa Tysiąclecia w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 406/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku  
zmieniającej uchwałę  w sprawie przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego w 
miejską jednostkę budżetową, 
 
Uchwała nr 407/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2036,  
                         
Uchwała nr 408/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 
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Uchwała nr 409/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                                
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. śp. Czesława Sikory), 
 
Uchwała nr 410/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                         
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Kazimierza Kowalczyka), 
 
Uchwała nr 411/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                     
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Bronisława 
Kurpiewskiego), 
                        
Uchwała nr 412/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                          
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. kpt. Tadeusza 
Zakrzewskiego), 
 
Uchwała nr 413/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                       
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Ostrołęckiego Chóru 
Kameralnego), 
                    
Uchwała nr 414/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                       
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. śp. Antoniego Zagroby), 
 
Uchwała nr 415/LIV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 października 2017 roku                       
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Danuty Jadwigi Gołaś). 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - otworzył LIV sesję Rady Miasta 
Ostrołęki Przywitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, Wiceprezydenta Miasta 
Grzegorz Płochę, dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta i miejskich jednostek 
organizacyjnych a także przedstawicieli mediów, radnych miasta, przewodniczących 
samorządów osiedlowych, przedstawiciela Rady Seniorów.  

Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział, że na podstawie listy 
obecności obecnych na 23 radnych obecnych jest 19 radnych. Obrady są prawomocne. 
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – na sekretarza obrad zaproponował 
radnego Andrzeja Rykowskiego.  
Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie kandydaturę 
radnego Andrzeja Rykowskiego na sekretarza obrad. 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Sekretarzem obrad został wybrany radny Andrzej Rykowski.  
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3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział, że na siedem dni przed sesją 
wpłynął od prezydenta miasta projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2017 – 2036 oraz projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2017 rok. Zaproponował żeby te projekty zostały wpisane do porządku obrad sesji, jako 
pkt 28a i 28b. Zaproponował, aby dyskusja w tych dwóch wprowadzonych punkach odbyła 
się razem a głosowanie oddzielnie.  
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Dyskusja odbędzie się wspólnie a głosowanie oddzielnie. 
Przypomniał, że do tych projektów uchwał wpłynęła także autopoprawka prezydenta miasta.  
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział „…powinniśmy głosować wprowadzenie tych 
dwóch punktów z autopoprawką. Druga uwaga to panie prezydencie nowopowstałej to 
piszemy oddzielnie w tej autopoprawce, co dzisiaj otrzymaliśmy.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – był głosowany punkt 28a i 28b i do tego 
jest autopoprawka i przy głosowaniu będziemy głosować z autopoprawką. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział „Oczywiście słuszna uwaga ortograficzna 
pana radnego. Kiedyś mieliśmy nowoprojektowaną, chociaż ja widziałem w praktyce róże 
zapisy, ale pan Maciej ma rację. Prosiłbym żebyście państwo uwzględnili tę ortograficzną 
poprawkę. 
Radny Łukasz Kulik  – powiedział „…ja bym chciał złożyć wniosek formalny o rozszerzenie 
dzisiejszego porządku obrad tylko chciałbym najpierw zadać pytanie panu prezydentowi czy 
nie przewiduje dyskusji w tej sprawie. Mamy tutaj taka sprawę myślę, że dosyć ważną dla 
mieszkańców, którzy pytają mnie i pytali też w komentarzach o to. Niedługo, bo bodajże 1 
listopada ma zostać wprowadzony nowy rozkład jazdy i zastanawiamy się czy pan prezydent 
dzisiaj udzieli nam jakiś informacji, czy będzie poruszał ten temat, bo wiem, że koledzy radni 
wnieśli też interpelacje w tej sprawie. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział „.Na każdą interpelację odpowiem. 
Projekt nowego rozkładu jest przygotowany. Korekty zawsze są możliwe zgodne z 
propozycjami i prośbami mieszkańców zwłaszcza tych, którzy uwzględniają i mają 
świadomość, że jest to transport zbiorowy. Więc oczywiście tam gdzie sprawy grupy 
mieszkańców są poruszane będziemy pana prezesa prosić o to żeby z zespołem nanosił 
korekty a tam gdzie będą indywidualne różne sprawy to oczywiście też będziemy wnikliwie 
rozpatrywać, ale wiadomo, że nie zawsze udałoby się każdego mieszkańca postulat 
uwzględnić. Natomiast tam gdzie to dotyczy zbiorowości, większej grupy osób oczywiście 
będziemy na bieżąco starać się te korekty nanosić. To jest zrozumiałe, że przy pewnej 
nowości uwag wpływa wiele. Oczywiście kierowane są też przez pośrednictwo moje do 
kierownictwa spółki i tam będą rozpatrywane”. 
Radny Łukasz Kulik – powiedział „…dziękuję za informacje udzieloną przez pana 
prezydenta. Ja wiem, że to nie jest dzisiaj czas i miejsce i wiadomo, że tych uwag jest wiele, 
natomiast abstrahując od ułożenia tego rozkładu to osoby szczególnie starsze prosiły mnie 
żeby pan się wstrzymał z wprowadzeniem tego nowego rozkładu jazdy już po świecie 
zmarłych gdzie będziemy mogli według tego rozkładu, co funkcjonował spokojnie dojechać 
na groby i będziemy mieć oczywiście czas żeby to jakoś realizować”. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poinformował o poprawkach 
redakcyjnych od pkt 5 do pkt 23 i pkt 27. W tych puntach zmieniamy podstawę prawną. 
Ponadto od Miejskiej Komisji ds. Nadana Odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” 
wpłynęły dwa projekty uchwał z prośbą o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji. 
Pierwsza tj. w sprawie nadana odznaki „Za zasługi dla miast Ostrołęki” dot. śp. Antoniego 
Zagroby. Druga w sprawie nadana odznaki „Za zasługi dla miast Ostrołęki” dot. pani Danuty 
Jadwigi Gołaś. Zaproponował żeby te punkty wprowadzić do porządku obrad, jako pkt. 33a 
dot. śp. Antoniego Zagroby i 33b dot. pani Danuty Jadwigi Gołaś. 
Poddał pod głosowanie wprowadzenie pkt. 33a. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 33a został wprowadzony do porządku obrad sesji. 
Poddał pod głosowanie wprowadzenie pkt. 33b. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 33a został wprowadzony do porządku obrad sesji. 
Poinformował również o autopoprawce prezydenta miasta do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego w miejską 
jednostkę budżetową. 
 
4. Przyjęcie protokołu LII sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie protokół z LII 
sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 28 września 2017 roku. 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół został przyjęty.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Stanisława 
Jachowicza w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Stanisława 
Jachowicza w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „w związku ze zmianą ustroju 
szkolnego wdrażanego ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. podjęcie niniejszej uchwały jest 
wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
prowadzącej dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie ośmioletnią szkołę 
podstawową. Uchwała stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej w 
rozumieniu przepisów ustawy – Prawo oświatowe. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła 
przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Stanisława Jachowicza w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 1 im. Stanisława Jachowicza w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Stanisława 
Staszica w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Stanisława Staszica w 
Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „podjęcie niniejszej uchwały 
jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
prowadzącej dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie ośmioletnią szkołę 
podstawową. Uchwała stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej w 
rozumieniu przepisów ustawy – Prawo oświatowe. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła 
przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Stanisława Staszica w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 2 im. Stanisława Staszica w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Zespołu Szkół Nr 3 w Ostrołęce, w skład, którego wchodzi Szkoła 
Podstawowa Nr 3 im. Adama Mickiewicza i Gimnazjum Nr 3 im. Adama Mickiewicza w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Adama Mickiewicza w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Z dniem 1 września 2017 r. zespół 
publicznych szkół, w skład, którego wchodzi jedynie dotychczasowa sześcioletnia szkoła 
podstawowa i dotychczasowe gimnazjum, stają się ośmioletnią szkołą podstawową. Organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasowy zespół 
publicznych szkół w terminie do dnia 30 listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej 
przekształcenie w ośmioletnią szkołę podstawową zgodnie. Uchwała, stanowi akt 
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założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej w rozumieniu przepisów ustawy – Prawo 
oświatowe. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 
7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 3 w 
Ostrołęce, w skład, którego wchodzi Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Adama Mickiewicza i 
Gimnazjum Nr 3 im. Adama Mickiewicza w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Adama 
Mickiewicza w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Zespołu Szkół Nr 4 w Ostrołęce, w skład, którego wchodzi Szkoła 
Podstawowa Nr 4 im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki i Gimnazjum Nr 4 w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową Nr 4 im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Z dniem 1 września 2017 r. zespół 
publicznych szkół, w skład, którego wchodzi jedynie dotychczasowa sześcioletnia szkoła 
podstawowa i dotychczasowe gimnazjum, stają się ośmioletnią szkołą podstawową. Organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasowy zespół 
publicznych szkół w terminie do dnia 30 listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej 
przekształcenie w ośmioletnią szkołę podstawową zgodnie. Uchwała, stanowi akt 
założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej w rozumieniu przepisów ustawy – Prawo 
oświatowe. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 
7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 4 w 
Ostrołęce, w skład, którego wchodzi Szkoła Podstawowa Nr 4 im. I Dywizji Tadeusza 
Kościuszki i Gimnazjum Nr 4 w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 im. I Dywizji 
Tadeusza Kościuszki w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Zofii 
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Niedziałkowskiej w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 5 im. Zofii 
Niedziałkowskiej w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do 
dnia 30 listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie ośmioletnią szkołę 
podstawową. Uchwała stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej. Komisja 
Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Zofii Niedziałkowskiej w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 5 im. Zofii Niedziałkowskiej w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Orła Białego 
w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 6 im. Orła Białego w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do 
dnia 30 listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie ośmioletnią szkołę 
podstawową. Uchwała stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej. Komisja 
Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Orła Białego w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
Nr 6 im. Orła Białego w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 10 im. Jana Pawła 
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II w Ostroł ęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 10 im. Jana Pawła II w Ostrołęce 
wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową, w terminie do 
dnia 30 listopada 2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w ośmioletnią 
szkołę podstawową. Uchwała stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej. 
Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Nr 10 im. Jana Pawła II w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
Nr 10 im. Jana Pawła II w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej                        
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                      
w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce wraz z poprawką 
redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…zgodnie z ustawą z dnia 14 
grudnia 2016 r. organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczas 
sześcioletnią szkołę podstawową w terminie do dnia 30 listopada 2017 r. w drodze uchwały 
stwierdza jej przekształcenie w ośmioletnią szkołę podstawową. Z dniem 1 września 2017 r. 
dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa Specjalna w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce staje się ośmioletnią Szkołą 
Podstawową Specjalną w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana 
Twardowskiego w Ostrołęce. Z dniem 1 września uczniowie klas I – VI dotychczasowej 
sześcioletniej szkoły podstawowej stają się uczniami odpowiednich klas ośmioletniej szkoły 
podstawowej. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały 
głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. 
Jana Twardowskiego w Ostrołęce w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Specjalnym 
Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
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Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną Nr 1, o 
której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczas szkołę policealną w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r. w drodze uchwały stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną.                     
Z dniem 1 września 2017 r. dotychczasowa Szkoła Policealna Nr 1 staje się Szkołą Policealną 
Nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego  w Ostrołęce. Komisja Oświaty 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną Nr 1, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - 
Prawo oświatowe w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Szkołę Policealną Nr 2,                     
o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce wraz z autopoprawką, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczas szkołę policealną w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r. w drodze uchwały stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną. Z 
dniem 1 września 2017 r. dotychczasowa Szkoła Policealna Nr 2 staje się Szkołą Policealną 
Nr 2 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich  w Ostrołęce. 
Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej Nr 2 w Szkołę Policealną Nr 2, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - 
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Prawo oświatowe w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w 
Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 3 w Szkołę Policealną Nr 3,                 
o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce wraz z 
autopoprawką, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczas szkołę policealną w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r. w drodze uchwały stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną. Z 
dniem 1 września 2017 r. dotychczasowa Szkoła Policealna Nr 3 staje się Szkołą Policealną 
Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego  w Ostrołęce. 
Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej Nr 3 w Szkołę Policealną Nr 3, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - 
Prawo oświatowe w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 4 w Szkołę Policealną Nr 4,                
o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczas szkołę policealną w terminie do dnia 30 
listopada 2017 r. w drodze uchwały stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną. Z 
dniem 1 września 2017 r. dotychczasowa Szkoła Policealna Nr 4 staje się Szkołą Policealną 
Nr 4 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika  w Ostrołęce. Komisja Oświaty 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
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Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Policealnej Nr 4 w Szkołę Policealną Nr 4, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - 
Prawo oświatowe w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy                       
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                    
w Ostrołęce w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce, o której mowa                
w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe wraz z 
poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Z dniem 1 września 2017 r. dotychczasowa 
szkoła specjalna przysposabiająca do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w 
stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami 
sprzężonymi staje się szkołą specjalną przysposabiającą do pracy. Organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasową szkołę specjalną przysposabiającą do 
pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym 
oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi, w terminie do dnia 30 listopada 
2017 r., w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w szkołę specjalną przysposabiającą 
do pracy. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. 
ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce, o 
której mowa  w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe 
wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 
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Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego                     
w Ostrołęce w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce wraz z poprawką 
redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…w związku ze zmianą 
ustroju szkolnego wdrażanego ustawą z dnia 14 grudnia 2016 roku podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową, w terminie do dnia 
30 listopada 2017 r. w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I 
stopnia. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana 
Twardowskiego w Ostrołęce w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno-Wychowawczym im. ks. Jana Twardowskiego w Ostrołęce wraz z poprawką 
redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1                 
w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce wraz z poprawką 
redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową, w terminie do dnia 
30 listopada 2017 r. w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I 
stopnia. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w Ostrołęce 
w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. J. Psarskiego w 
Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce w Branżową Szkołę 
I Stopnia Nr 2 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich  
w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową, w terminie do dnia 
30 listopada 2017 r. w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę                  
I stopnia. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów 
Zasławskich w Ostrołęce w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 2 im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce w Branżową 
Szkołę I Stopnia Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową, w terminie do dnia 
30 listopada 2017 r. w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I 
stopnia. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Ostrołęce w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
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Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Zespole 
Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Irena Nosek – powiedziała „…podjęcie niniejszej 
uchwały jest wypełnieniem delegacji ustawowej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego prowadzącej dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową, w terminie do dnia 
30 listopada 2017 r.  w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I 
stopnia. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 4w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w Ostrołęce 
w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Zespole Szkół Zawodowych Nr 4 im. A. Chętnika w 
Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg położonych na terenie Miasta Ostrołęki i ich przechowywanie 
na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Żebrtowska-Rosak – przedstawiła 
sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych na terenie 
Miasta Ostrołęki i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Komisja 
Budżetu i Finansów pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami  7 za , 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Andrzej Rykowski – powiedział „..ja tylko z ciekawości  chciałem się dowiedzieć ile 
pieniążków wpłynęło, czy ile wpływa za usunięcie pojazdów z terenu miasta do kasy miasta”. 
Dyrektor WKT Barbara Jakacka  – powiedziała „…w 2016 roku usunięto 54 pojazdy w 
tym odebrano 50 pojazdów. Z tytułu usunięcia tych czterech pojazdów Urząd Miasta poniósł 
koszty 1240 zł, natomiast z tytułu przechowywania na parkingu strzeżonym 16.520 to jest 
stan na koniec 2016 roku”. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych 
na terenie Miasta Ostrołęki i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu 
wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
  
24. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Ostrołęka, 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
– powiedziała „… związku ze zmianą nazewnictwa ulic w Ostrołęce zachodzi konieczność 
aktualizacji wykazu aptek.  Na terenie miasta Ostrołęki  funkcjonuje  29 aptek. Miasto nie  
ponosi żadnych  kosztów związanych z ich  działalnością. Komisja Rodziny, Zdrowia i 
Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 5 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział „Panie prezydencie taka mała uwaga, według mnie 
w punkcie 11 w kolumnie ostatniej czyli dyżury w święta, też powinno być wpisane 
całodobowo, ponieważ tutaj w uzasadnieniu mamy, że rozkład godzin pracy aptek w 
Ostrołęce dostosowany do potrzeb ludności zapewni dostępność świadczeń również w porze 
nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. Także tutaj ta apteka też czynna jest i w 
święta i też powinno być według mnie napisane całodobowo w ostatniej kolumnie w punkcie 
11”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie miasta Ostrołęka, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta 
     
25. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Geodetów” 
w Ostrołęce, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Michał Skowroński – powiedział „…teren proponowany do objęcia ustaleniami 
planu zagospodarowania przestrzennego zajmuje powierzchnię około 1038m2. Celem 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczenie terenu 
pod usługi – bez przesądzania ich profilu. Został złożony wniosek przez właściciela. 
Przedmiotowa działka położona jest terenie, gdzie obowiązują zmiany miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego rejonu „Śródmieście Płd. - Goworowska” w Ostrołęce. 
Zgodnie z ustaleniami tego planu przedmiotowa działka znajduje się na terenie 
przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną z dopuszczoną funkcją 
usługową. Po przeanalizowaniu istniejącego układu komunikacyjnego ustalono, że 
przedmiotowy teren posiada dostęp do drogi publicznej. Zmiana przeznaczenia nie będzie 
miała negatywnego wpływu na obsługę komunikacyjną dla danego rejonu oraz istniejącego 
zainwestowania terenu. Zatwierdzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
nastąpi odrębną uchwałą, po uzyskaniu niezbędnych opinii i uzgodnień oraz przeprowadzeniu 
czynności formalnych określonych w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „Geodetów” w Ostrołęce, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
26. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                        
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r., 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
– powiedziała „…z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zwiększa 
się środki o 10.306,00 zł. Ponadto w projekcie uchwały dokonano przeniesienia pozostałych 
środków z rehabilitacji zawodowej na rehabilitację społeczną w kwocie 2.411,00 zł ponieważ 
są większe potrzeby na rehabilitację społeczną. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki 
Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za, przeciwnych 
i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r., 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
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27. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu 
Domowi Pomocy Społecznej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia 
w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Dariusz 
Maciak – powiedział, że Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały głosami 8 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej im. Kardynała 
Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
28. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                            
w sprawie przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego w miejską jednostkę 
budżetową wraz z autopoprawką, 
Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Dariusz Bralski – powiedział, że Komisja 
Sportu i Turystyki pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały wraz z 
autopoprawką głosami 6 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział „…ja mam pytanie odnośnie uzasadnienia, tu jest 
taki zapis, że proponowane zmiany związane są z uaktualnieniem zakresu realizowanym 
przez jednostkę i wyszczególnionym w § 4. Czy możemy poznać te zmiany odnośnie 
aktualizacji”. 
Wiceprezydent Miasta Grzegorz Płocha – powiedział „…tu główną zmianą jest w § 4 
punkt, 8 czyli prowadzenie działalności wspomagającej osiąganie głównych celów  
statutowych w zakresie świadczenia usług noclegowych. Jest to doprecyzowanie tego zapisu. 
Chodzi też o § 3 gdzie jest informacja, że siedziba MZOSTiIT jest przy ulicy Hallera. Do tej 
porty było przy ulicy Parkowej”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia samorządowego 
zakładu budżetowego w miejską jednostkę budżetową wraz z autopoprawką, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
28a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającą uchwałę 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2036. 
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28b. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmiany uchwały budżetowej 
na 2017 rok.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poinformował, że dyskusja do tych dwóch 
punktów będzie wspólna, a głosowanie oddzielne. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Szczegóły przedstawi pani skarbnik, ja 
chciałbym zacząć od autopoprawki i prosić wysoką radę, aby wyraziła zgodę w całości do 
zmian budżetowych na to, aby spółka, która została powołana – Ostrołęckie Przedsiębiorstwo 
Komunalne – aby wnieść na rozpoczęcie działalności kwotę 50 000 złotych. Spółka jest na 
etapie organizacyjnym i przygotowujemy się do wyposażenia jej. Dlatego chcieliśmy żeby 
miasto, jako organ założycielski te pieniądze wniosło. To, jeśli chodzi o autopoprawkę. 
Przypomnę, że spółka powołana za zgodą wysokiej rady zajmie się odbiorem i dowozem 
odpadów do stacji segregacji. Pomoże dopełnić odpowiedzialność miasta za sprawy 
odpadowe oraz wzmocni nasze starania żeby normy recyklingowe można było osiągać.  
Skarbnik Miasta Ewa Waszkiewicz-Sznyter powiedziała: Zmiany dotyczą zwiększenia 
planów dochodów budżetowych o kwotę ponad 1 100 000 złotych. Są to dotacje otrzymane 
z Gminy Myszyniec na potrzeby zarządzania kryzysowego jak też inne zwiększone dochody 
z różnych odszkodowań od firm ubezpieczeniowych, kar za zwłokę w związku z realizacją 
zadań z zakresu administracji rządowej to jest ponad 600 000 złotych i przeznaczamy te 
kwoty na uzupełnienie wydatków między innymi dla MZK na utrzymanie dróg, zwiększamy 
także dochody w naszych jednostkach oświatowych o sporą kwotę w przedszkolach, szkołach 
podstawowych, w liceach z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków z zakresu zakupu 
żywności w przedszkolach, energii czy też doposażeń pracowni komputerowych. To są 
oczywiście te dochody wypracowane przez nasze jednostki oświatowe przekazywane raz 
w miesiącu i teraz właśnie je wprowadzamy. Zmiany dotyczą również wydatków 
inwestycyjnych. Dokonujemy przesunięć na niektórych zadaniach inwestycyjnych dokonując 
zmniejszeń planu w roku 2017 i uzupełniamy plan w placówkach niepublicznych, w oświacie 
jak też uzupełniamy plan w naszych placówkach oświatowych.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danych punktach.  
Radny Łukasz Kulik powiedział: Moje pytanie dotyczy przesunięcia środków z 2017 
na 2018 rok w zakresie inwestycji miejskich. Uzasadnienie dostałem chyba tylko drogą 
elektroniczną i dotyczyło ono chyba ulic Ostrowskiej, Słowackiego, Witosa i Dobrzańskiego. 
Czy te przesunięcia świadczą, że budowa tych ulic rozpocznie się dopiero w przyszłym roku 
czy może rozpocznie się w tym roku, ale większość prac zostanie wykonana w przyszłym? 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Wymienione inwestycje są to inwestycje 
wieloletnie, w tym przypadku dwuletnie. Harmonogramy są opracowane, różnice wynikają 
stąd, że założenia kosztorysowe były, a przetargi pokazały konkretne kwoty, za które te 
inwestycje zostaną wykonane. Są mniejsze od zakładanych stąd możemy te zmiany 
w budżecie wprowadzić. 
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: Dotychczas mówiono, że wojsko wykonało 
przeprawę tymczasową bezpłatnie, przynajmniej ja tak zrozumiałem. A tu pojawia się zapis 
z wypłaconymi przez miasto rekompensatami żołnierzom rezerwy. Czy to zostało wypłacone 
w związku z tymczasową przeprawą czy chodzi o to innego?  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Dzięki życzliwości polskich ministerstw 
przeprawa zastępcza jest wykonywana przez wojsko za darmo. Natomiast żołnierze 
przebywają w Ostrołęce, więc oczywiste jest to, że musimy im zapewnić podstawowe 
warunki, czyli zakwaterowanie i wyżywienie. To są jedyne kwoty, jakie ponosimy, ale 
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oczywiście one też będą rekompensowane przez dotacje, które otrzymaliśmy z polskiego 
rządu oraz od spółek skarbu państwa. 
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: Czyli rozumiem, że rekompensaty miasto 
nie płaciło? 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Nie, żołnierze nie są przez nas w żaden 
sposób wynagradzani, ani ten pułk inżynieryjny nie pobiera od miasta żadnych opłat. Jedynie 
jak wspominałem są koszty związane z obecnością żołnierzy, z zakwaterowaniem 
i wyżywieniem, ale te koszty również rozliczymy w ramach otrzymanych środków 
zewnętrznych.  
Radny Łukasz Kulik powiedział: Chciałbym zadać jeszcze pytanie apropo inwestycji. Mam 
przed sobą „Ostrołękę Samorządową”, w której czytamy, że Witosa na pierwszy rzut, a za nią 
Dobrzańskiego i Ostrowska. Czy może nam pan prezydent powiedzieć zgodnie 
z harmonogramem, kiedy rozpoczną się prace na przykład na ulicy Witosa, która jest 
pierwszą ulicą. Nie chodzi mi tu o wycinkę drzew, ponieważ ona została już zrobiona. Czyli 
kiedy ulica Witosa i Dobrzańskiego? 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Prace już się rozpoczęły. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie uchwałę 
zmieniającą Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 
2017 – 2036 wraz z autopoprawką.  
Głosowanie: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok z autopoprawką.  
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciwnych – 0  
Wstrzymało się – 0  
Uchwała została podjęta. 
 
29. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęka o nadanie odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” dla śp. Czesława Sikory.  
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Chciałbym przybliżyć sylwetki nominowanych. Na 
wstępie zaznaczam, że propozycje wpływały od mieszkańców i od komisji. Są to bardzo 
ważne postacie czy też instytucje takie jak chór, które spotykamy. Są to też osoby, które już 
nie żyją. Niestety nie zawsze zdążymy. Podkomisja do spraw odznaczeń zawsze głosowała 
jednogłośnie za przyznaniem odznaczeń. Nie było głosów przeciwnych. To samo 
na komisjach merytorycznych i za to radnym dziękuję. Odznaczenia zyskują na wartości. 
Będą one wręczane osobom lub ich rodzinom na uroczystej sesji 11 listopada. Odznaczenia są 
coraz ważniejsze i coraz dokładniej podchodzimy do tego, aby osoby odznaczane wnosiły coś 
do naszego miasta. Uzasadnienie do tych punktów wszyscy państwo mają. Dodam, że jest tu 
dwóch nieżyjących. Świętej pamięci doktor Czesław Sikora i świętej pamięci Antonii 
Zagroba. Są to lekarze. Pan Sikora pracował nad leczeniem i zapobieganiem chorób u dzieci 
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natomiast Pan Zagroba całe życie zawodowe poświęcił na tworzeniu przychodni medycyny 
pracy. Na Wojciechowicach w elektrowni jest przychodnia gdzie została ostatnio odsłonięta 
tablica. Wielu z nas pewnie tam było i miało styczność z tym człowiekiem. Obydwaj byli 
ludźmi wielkiego serca. Jest tu również dwóch panów, tu zdążyliśmy. Kapitan Tadeusz 
Zakrzewski żyjący, naoczny świadek okupacji zarówno sowieckiej, jaki i niemieckiej. 
Po zakończeniu wojny prowadził działania w organizacjach niepodległościowych. To jest 
pan, który ma 92 lata i możemy go spotkać na różnych uroczystościach, ale również i w 
szkołach gdzie jest żywym dowodem na to, co ci ludzie musieli przejść oraz nosić w sercu 
przez tyle lat, kiedy nie było im dane opowiadać o tym, co się wydarzyło, żeby chronić swoje 
rodziny. Jest również pan Bronisław Kurpiewski, który osobiście wraz ze swoją rodziną 
przebywał na Syberii. Jest to Sybirak, który też świadczy o tym jak było na ziemi wyklętej. 
Jako młody chłopiec wrócił i może świadczyć o tym, czym dla nas była okupacja sowiecka. 
Mamy też również Pana Kazimierza Kowalczyka. W uzasadnieniu czytamy, że krzyże 
wykonane przez niego tam gdzie zachodzi potrzeba są. My mamy je na Cmentarzu 
Komunalnym, mamy Golgotę i mamy Smoleńsk. Jest też Ostrołęcki Chór Kameralny pani 
Bożeny Harasimowicz – Pęza. Jest to chór, który w tym roku obchodzi XX – lecie. Jeśli ktoś 
był na Operiadzie w tym roku w OCK i widział ten chór razem z zawodowymi śpiewakami, 
myślę, że jest to klasa mistrzowska. Działają już 20 lat. Obchodzą swój równy jubileusz. To 
będzie zwieńczeniem. Jest to 7 odznaczeń. Będą one wręczone na uroczystej sesji.  
Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  na posiedzeniu                      
w dniu 13 października 2017 roku pozytywnie zaopiniowała wniosek  o nadanie odznaki                           
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla śp. Czesława Sikory głosami 4 za, przeciwnych 
i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla świętej pamięci Czesława Sikory.  
Głosowanie:  
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Uchwała została podjęta. 
 
30. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Kazimierza 
Kowalczyka.  
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 13 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
Kazimierza Kowalczyka głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Kazimierza Kowalczyka.  
Głosowanie: 
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Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Uchwała została podjęta.  
 
31. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Bronisława 
Kurpiewskiego. 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 13 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
Bronisława Kurpiewskiego głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Bronisława Kurpiewskiego. 
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Uchwała została podjęta.  
 
32. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Kapitana Tadeusza 
Zakrzewskiego.  
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział:  Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 13 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
Kazimierza Kowalczyka głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla kpt. Tadeusza Zakrzewskiego. 
Głosowanie:  
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
33. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Ostroł ęckiego Chóru 
Kameralnego. 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
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dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 13 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla  Ostrołęckiego 
Chóru Kameralnego głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Ostrołęckiego Chóru Kameralnego. 
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
33a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla śp. Antoniego 
Zagroby. 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 17 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla śp. Antoniego 
Zagroby głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla śp. Antoniego Zagroby. 
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
33b. Rozpatrzenie projektu uchwały Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęka o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Danuty Jadwigi 
Gołaś. 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski powiedział: Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za zasługi 
dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 17 października 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pani Danuty 
Jadwigi Gołaś głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przyznania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Danuty Jadwigi Gołaś.  
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
34. Rozpatrzenie informacji o podejmowanych działaniach w ramach realizacji strategii 
rozwiązywania problemów społecznych programu lokalnego w zakresie pomocy 
społecznej w Mieście Ostrołęka na lata 2009 – 2016 w okresie 2 lat to jest od stycznia 
2015 do 31 grudnia 2016. 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
powiedziała: Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową informację 7 głosami za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Dzięki dobrej działalności na rzecz osób w trudnych 
sytuacjach materialnych w mieście Ostrołęka oraz programu rządowego „500+” sytuacja 
naszych mieszkańców bardzo się poprawia i coraz mniej osób korzysta z pomocy społecznej.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Głosów dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie rozpatrzenie 
informacji o podejmowanych działaniach w ramach realizacji strategii rozwiązywania 
problemów społecznych programu lokalnego w zakresie pomocy społecznej w Mieście 
Ostrołęka na lata 2009 – 2016 w okresie 2 lat to jest od stycznia 2015 do 31 grudnia 2016. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta.  
 
35. Przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta za okres od 1 do 30 września 2017 
roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w danym punkcie. 
Radny Łukasz Kulik powiedział: Chciałbym zadać pytanie na temat zarządzenia numer 282 
z 25 września 2017 roku. Kupił pan od przedsiębiorcy dom i umorzył mu podatki. Dlaczego 
teraz planuje pan sprzedać atrakcyjną nieruchomość w drodze bezprzetargowej?  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: To jest dobre miejsce, aby zadawać takie 
pytania w odróżnieniu od sponsorowanych artykułów, które są pełne insynuacji, który pan 
Łukasz Kulik niedawno opublikował. Pani dyrektor wyjaśni, na jakiej zasadzie podajemy 
bezprzetargowo możliwość zakupu. Chciałbym oświadczyć, że nie ma żadnego związku 
między kupnem domu, który nabyłem wiele lat temu po latach ciężkiej pracy i na kredyt i 
jeszcze do remontu. Mnie nie interesuje czy pan Łukasz Kulik posiada dom czy też nie. Gdy 
chodzi o umorzenia to państwo też macie wszystkie instrumenty żeby sprawdzać 
uzasadnienia. One są zawsze przygotowywane przez kompetentnych urzędników, a 
informacje, które publikujemy nie są tajne.  
Dyrektor Wydziału GN Romana Głażewska powiedziała: Prezydent podjął zarządzenie w 
sprawie sprzedaży dwóch działek, które sąsiadują z nieruchomością przedsiębiorcy w 
 drodze bezprzetargowej. Jedna działka ma powierzchnię około 1600 m i położona jest przy 
ulicy Targowej, a druga około 300 m przy ulicy Zawadzkiego. Działka przy ulicy 
Zawadzkiego jest to trójkąt, który nadaje się tylko i wyłącznie na poprawienie warunków 
zagospodarowania tego przedsiębiorcy, a to z tego względu, że nie ma innych sąsiadów. Jeśli 
chodzi o drugą działkę, która jest usytuowana przy ulicy Targowej również jest zbywana na 
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poprawienie warunków zagospodarowania, ponieważ jest zgodna z ustaleniami planu 
miejscowego. Plan miejscowy przewiduje wspólne zagospodarowanie tych wszystkich 
nieruchomości. Jest zapis, który mówi, że należy te nieruchomości, tego przedsiębiorcy 
włącznie z tą wydzieloną działką o powierzchni 1600 m zagospodarować wspólnie jednym 
lub kilkoma budynkami z sobą połączonymi o zabudowie jednej urbanistyczno-tektonicznej i 
ponadto ta działka usytuowana jest w liniach rozgraniczających ulicy Targowej, czyli jest ona 
po za linią zagospodarowania nieruchomości tego przedsiębiorcy.  
Radny Łukasz Kulik powiedział: Nie spodziewałem się, że Pani Głażewska będzie 
wyjaśniać tą sprawę. Przedstawione uzasadnienie stwierdza, że w związku z tym, że jest tam 
planowana galeria handlowa to sprzedajemy działkę przedsiębiorcy. Myślałem, że będzie nam 
pan w stanie przedstawić, jakiego rodzaju odzew otrzymał pan od przedsiębiorcy, jakiego 
rodzaju inwestycję zdecydował się ten przedsiębiorca wykonywać, że przedstawi nam planów 
ulicy Targowej, Zawadzkiego, które gdy powstanie galeria będą musiały być 
przebudowywane w związku, z czym miasto będzie ponosiło dodatkowe koszty. Myślałem, 
że pierwszy raz w historii ten przedsiębiorca w związku z budową galerii przebuduje drogi na 
swój koszt. Tymczasem słyszę, że sprzedajemy działkę, ponieważ ten przedsiębiorca ma tam 
mieć galerię, a z pana strony słyszałem, że posuwam się do insynuacji. W którym punkcie ja 
coś insynuowałem? Czy insynuacją było to, że faktycznie kupił pan dom od pana 
Rutkowskiego? Czy może to, że umorzył mu pan podatki? Czy może to, że sprzedaje mu pan 
działkę w formie bezprzetargowej? Co było insynuacją?  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Nie będę dyskutował czy polemizował z 
panem Łukaszem Kulikiem. Za sformułowanie, że okazyjnie kupiłem dom Pan Łukasz został 
przez sąd pierwszej instancji uznany za winnego pomówień, więc nie jest to osoba, z którą 
chciałbym w tej chwili dyskutować zwłaszcza, że tekst i setki komentarzy pojawiają się na 
portalu, który mnie stale atakuje. Kontekst stwierdzenia, że tu dom tu umorzenie, tu sprzedaże 
jest dosyć jasne i zamierzone. Chcę podkreślić, że pan złożył doniesienia czy to do CBA czy 
też innych instancji, które badały sprawę i nigdy nie postawiono mi żadnego zarzutu. 
Oświadczenia majątkowe, kontrole i wszystkie inne badania sprawiły, że jestem jeszcze 
bardziej spokojny, że nie popełniłem żadnych błędów nie mówiąc tu oczywiście o 
świadomym działaniu na niekorzyść kogokolwiek. Sąd już pokazał i myślę, że dalej będą 
konkretne stwierdzenia. To był długi proces, pierwsza instancja już się wypowiedziała, pan 
Kulik został uznany za osobę, która przekroczyła prawa.  
Radny Michał Skowroński powiedział: Nie chcę wdawać się w dyskusję między panami. 
Chciałbym się zapytać, jakie inne odsetki w naszym mieście wnieśli przedsiębiorcy na 
przykład Centrum Ogrodnicze przy budowie ulicy Zawadzkiego czy ronda, bo jeśli mówimy, 
że nic nie wnosi to, jaki odsetek wnosili inni przedsiębiorcy?  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Nie wiem, jakie odsetki wnieśli inni 
przedsiębiorcy na przykład Centrum Ogrodnicze tutaj przy Targowej. Nie znam stanu 
przygotowań. Nie wpłynął wniosek o pozwolenie na budowę ani o przebudowę dróg, jakieś 
konkretne wnioski i nie jestem w stanie powiedzieć, jakie są w takim razie zamierzania 
przedsiębiorcy. Czytałem gdzieś, że już w 2017 miałaby już być tam galeria, ale nie mam 
dokumentów, które zwracałyby się do miasta, byłyby chociażby wnioskiem do miasta o 
pozwolenie na budowę czy jakieś inne rzeczy. Nie wiem jak odpowiedzieć na temat 
przebudowy przez przedsiębiorcę dróg. Dyrektorzy mówią, że nie ma żadnych wniosków o 
pozwolenie na budowę. Nic o budowie galerii w sensie ścisłym. Aby zbudować galerię czy 
inne obiekty trzeba złożyć wnioski. Nie utrzymuję takich stosunków z przedsiębiorcami, aby 
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mówili mi po cichu, że budują, a wniosków nie składali. Odczytajcie pytania pana Kulika i 
jego artykuły, ponieważ jaka może być dyskusja z kimś, kto mi przypina jakieś rzeczy. Mam 
prawo jak każdy człowiek pracować, brać kredyty, budować, remontować czy poprawiać 
swój dom. Mam trójkę dzieci. Z artykułem nie będę polemizował zwłaszcza na łamach 
portalu, który i tak mnie opluwa i tak. Dziwię się tylko, że jest to sponsorowany artykuł. Nie 
będę dyskutował z komentatorami, którzy nawet nie mają odwagi mnie o coś zapytać tylko 
plują. Ja badam swoje sumienie, wiem jak jest. Wiadomo, że oskarżany ma trudniej, żeby się 
wytłumaczyć, bo jak się błotem obrzuca, to zawsze się liczy, że coś się przylepi.  
Radny Henryk Gut powiedział: Polemika i dyskusja toczy się w jakimś celu. Zauważam, że 
prawo, które obowiązuje dopuszcza takie sytuacje, że można bez przetargu, jeśli taka działka 
sąsiaduje. Jeżeli nie ma jeszcze podanych celów, co tam będzie realizowane to skąd taka 
wiedza w tej chwili podana w artykule. Jest to niemoralne. Jeżeli mamy sprowadzać dyskusję 
do takiego poziomu to, co chcemy tym osiągnąć. Każdy z nas, jako osoba powinna się 
pewnymi zasadami kierować. Możemy się różnić, co do poglądów na świat, co do poglądów 
na postawę. Chociaż tę dobrą wolę powinniśmy też dostrzec nawet jak jest jakiś problem, 
zrozumienie przeze mnie, że mam jakiś problem to powinienem się doszukiwać tego dobra, 
które jest. Pani dyrektor wyjaśniła sprawę, a pan dyrektor twierdzi, że nie ma w tej chwili 
żadnych planów to, jaki jest cel. Czy rzeczywiście zamieszanie i sprzeczność żebyśmy tylko 
o tym rozmawiali. Jest to niesmaczne i nie moralne takie doszukiwanie się podejrzeń. Tak, 
więc roztropnie żeby dobrze zbadać sprawę żeby było z tego dobro, ponieważ to powinno być 
najważniejsze i ostatecznie mieszkańcy miasta wybierali swoich przedstawicieli, aby to 
miasto rzeczywiście się rozwijało i aby tym mieszkańcom żyło się lepiej. Wiadomo, że są 
różni przedsiębiorcy i oni na pewno chcą swoją działalnością coś dobrego wnosić. Dziwiłbym 
się, jeśli chodzi o galerię, że to poroniony pomysł, żeby w Ostrołęce budować kolejną. Tego 
handlu jest już i tak dużo. Ja apelowałbym do przedsiębiorców do tych, którzy chcą tylko w 
tym kierunku tą działalność gospodarczą rozwijać, że nasycona jest już ilość punktów 
sprzedaży w różnych formach zaproponowałbym coś lepszego. Nie da rady zbudować więcej 
tych obiektów handlowych, bo kto ostatecznie będzie te towary kupował. Trzeba będzie, więc 
prawdopodobnie zamknąć kilka tych dotychczas funkcjonujących. Apeluje o przemyślenie, 
bo jeśli będziemy tylko szukać i oskarżać siebie nawzajem mając na celu nasze dalekosiężne 
zapatrywania. Czy o to chodzi i czy będzie z tego coś dobrego? Prawda powinna nam 
towarzyszyć niezależnie od tego, w jaki sposób patrzymy. Prawda powinna być naszym 
głównym celem, a dobro motywem działania i wtedy nie będzie wątpliwości. 
Radny Łukasz Kulik powiedział: Odpowiem koledze Skowrońskiemu, że jeśli będzie chciał 
podam mu konkretny numer nieruchomości miasta, na którą była realizowana inwestycja 
wspólna i mam nadzieję, że doczekamy kiedyś takich wskaźników realizacji wspólnych 
przedsiębiorców, jaki był w tym przypadku. Jeśli pan poprosi prezydenta w interpelacji, jak 
wyglądały inwestycje wspólne ze strony inwestora. Odpowiadając na górnolotną przemowę 
kolegi radnego Guta o insynuacjach to chciałbym powiedzieć, że w listopadzie złożyłem 
interpelację w sprawie planowanej przebudowy ciągów komunikacyjnych wokół 
nowobudowanej galerii na skrzyżowaniu ulic Zawadzkiego i Targowej. Otrzymałem 
odpowiedź, że jest ona projektowana i opiniowana, ten nowy układ komunikacyjny, wokół 
galerii i jak zostanie przygotowany to zostanie przedstawiony. Mówienie dziś ze strony 
urzędników, że nikt nic nie wie na temat galerii zostawiam już do oceny państwu. Odnosząc 
się do wystąpienia pana prezydenta. Zadałem panu pytanie po to żeby pan wyjaśnił mi i wielu 
osobom pewne wątpliwości, które się pojawiają w tej sprawie. Pan zamiast je wyjaśnić 
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zaatakował mnie personalnie, posłużył się pewną manipulacją. Jestem pełen podziwu, że 
potrafi pan tak spokojnie przedstawiać pewne kwestie związane chociażby 
z tą kontrowersyjną sprawą, w ogóle nie zauważając drugiego tła. Oświadczył pan, 
że przeczcież składa pan oświadczenia majątkowe, że wszystko jest takie przejrzyste. W 
kontekście spraw, które przedstawiłem pojawia się wiele pytań, na które dziś nie było 
odpowiedzi. Mam, więc jedno pytanie związane ze sprawą, ale i z pewnym wątkiem tej 
sprawy. Chwalił się pan, że składał pan wielokrotnie oświadczenia majątkowe. W pana 
oświadczeniu czytamy, że ma pan dom o powierzchni 115 m2 i od wielu lat pan tak pisze 
natomiast w księdze wieczystej pana nieruchomości jest napisane, że pana nieruchomość 
posiada budynek domurowany o powierzchni 180 m2 chciałbym, aby pan wyjaśnił tą pewną 
niedogodność czy niejasność, która z tego tytułu wynika.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Jest to różnica terminologii. Mam małą 
działkę, dom taki, jaki jest każdy może zobaczyć, w zabudowie szeregowej. Myślę, że nowy 
artykuł sponsorowany powstanie na ten temat i będzie to nowa forma opluwania mnie.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie przyjęcie 
sprawozdania z działalności Prezydenta za okres od 1 do 30 września 2017 roku.  
Głosowanie:  
Za – 20 
Przeciw – 1 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta 
 
36. Informacja o złożonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez 
Prezydenta Miasta.  
Wiceprzewodniczący Norbert Dawidczyk przedstawił interpelacje złożone przez radnych i 
odpowiedzi udzielone przez prezydenta.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski powiedział: Chciałbym się odnieść do 
jednej interpelacji dotyczącej ulicy Wiejskiej i podziękować dyrektorowi Parzychowi 
i dyrektor Krajanowskiej i całej ekipie, która na prośbę mieszkańców udała się na tą ulicę. 
Każdy z mieszkańców mógł wyjść, miał jakieś swoje problemy czy to wjazdy czy to 
szerokość czy też sprawa kapliczki, która jest w ciągu chodnika. Ci ludzie bezpośrednio 
dostali odpowiedzi i zapewnienia. Na miejscu można było wiele rzeczy poprawić. Były to 
rzeczy praktycznie nie do wykonania, a po spotkaniu udało się to zmienić. Bezpośredni 
kontakt wiele rzeczy naprawia i paru ludzi jest z tego zadowolonych i dziękują. 
 
37. Oświadczenia Radnych.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zapytał się czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: Krótkie oświadczenie odnośnie rozkładu jazdy. Z 
pewnością otrzymuje pan sygnały, że mieszkańcy nowym rozkładem jazdy MZK są 
rozgoryczeni i zbulwersowani. Wczoraj złożyłem interpelację w sprawie nowego rozkładu 
i zmian tak, aby nie wprowadzać ich od 1 listopada, aby teraz lub w najbliższym czasie 
przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami i dopiero wówczas wprowadzić 
ewentualne zmiany. Takie konsultacje przeprowadzane są w wielu miastach w Polsce, a u nas 
niestety nie odbyły się. Wprowadzając nowy rozkład jazdy zrobi pan krzywdę mieszkańcom, 
ponieważ wiele osób, a w szczególności dzieci będą musiały wstać niejednokrotnie godzinę 
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wcześniej, aby dojechać do pracy, do szkoły i to jest znaczące utrudnienie dla mieszkańców 
Ostrołęki. Aby nie być gołosłownym przekazałem dziś ponad 100 uwag od mieszkańców 
odnośnie nowego rozkładu. To jest 10 stron i dziś złożyłem to do Pana Grzegorza. Mam 
nadzieję, że pan się z tymi uwagami zapozna i nowy rozkład jazdy nie będzie wprowadzony 
od 1 listopada.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Chciałbym podkreślić, że pan radny 
Kleczkowski za dużo ról przypisuje prezydentowi miasta. Spółka MZK jest spółką z o.o. i 
rozkład jest przygotowywany przez właściwą spółkę. My w samorządzie podjęliśmy decyzję, 
moim zdaniem bardzo dobrą, odnośnie darmowej komunikacji. Wszystkie sprawy 
proceduralne, techniczne to prezydent już się tym nie zajmuje. Zatem chciałbym wyjaśnić, że 
nie układałem rozkładu jazdy. Chciałbym podkreślić, że jest przygotowana dla mieszkańców 
Ostrołęki dobra propozycja znaczy bezpłatne przejazdy. Wszystkie natomiast uciążliwości 
będziemy starali się krok po kroku rozwiązywać. Pan prezes i jego współpracownicy jest to 
doświadczona grupa osób zarządzająca firmą i te wszystkie uwagi, które państwo 
przekazujecie czy bezpośrednio czy też poprzez pośrednictwo radnych czy moje one są do 
spółki kierowane. Przy czymś nowym zawsze pojawia się niepewność i niepokój. Trzeba 
zmienić trochę przyzwyczajenia czy też rytm zwłaszcza porannych dojazdów. Nie mam 
wątpliwości, że takie trudności się pojawiają, będziemy się starali. Ja będę prosił pana prezesa 
o reakcję i o to żebyśmy rozpoznawali sprawy i tam gdzie problem dotyczy grupy 
mieszkańców to oczywiście będziemy starali się to tak korygować, zmieniać żeby było jak 
najlepiej. Zachęcam wysoką radę i słuchających abyśmy przez te trudności nie zgubili tego 
podstawowego celu to znaczy korzystania przez mieszkańców z bezpłatnych przejazdów. 
Uwagi krytyczne zawsze się pojawiają czy to jednostkowe czy to przez grupę zwłaszcza tam 
gdzie ludzie mają dojechać do pracy czy do szkoły i autentycznie pojawią się trudności, które 
będziemy starali się korygować. Tam gdzie ktoś indywidualnie nie będzie zadowolony, bo 
będzie chciał pospać dłużej to ze smutkiem stwierdzam, że takich korekt nie będzie. Też bym 
chciał, ale wiadomo transport zbiorowy rozumiemy, jako usługę dla zbiorowości, taksówki są 
jakby powołane do czegoś innego. Zbieramy te informacje starannie i przeglądamy. 
Doświadczenie firmy jest spore, też instrumenty kontrolne do tej pory działały, jeśli chodzi 
o częstotliwość korzystania i tak dalej. Bywały też do tej pory uwagi, że autobusy jeździły 
puste czy w jakimś ciągu i to się wiązało z bezpośrednimi połączeniami z różnych obszarów 
Ostrołęki. Teraz przy koncentracji wokół dworca PKS ta uciążliwość przesiadki się trafi, ale 
przez to mamy propozycję przejazdu bezpłatnego. Podsumowując prezydent nie zajmuje się 
wszystkim, chociaż najłatwiej uwagi skierować do mnie. Ja się nie chowam, MZK to także 
moja odpowiedzialność, ale gdy chodzi o konkretne rozwiązania wcześniejsze i obecne to 
władze spółki się tym zajmują, czyli osoby bardziej kompetentne w tym aspekcie niż ja. Po 
drugie uwagi zbieramy, będziemy starali się krok po kroku analizować i ewentualnie 
dokonywać korekt. Po trzecie nie zgubmy w uwagach i trudnościach, rozpoczynających się 
kampanii wyborczych tego dobra, bo to wysoka rada praktycznie jednogłośnie na wniosek 
prezydenta zaproponowała mieszkańcom bardzo życzliwe rozwiązanie.  
Radna Grażyna Sosnowska powiedziała: Oświadczam, że w sprawie bezpłatnej 
komunikacji miejskiej można się z panem prezesem dogadać. Mieszkańcy osiedla przy ulicy 
Krańcowej również mieli sporo wątpliwości, do co nowego rozkładu jazdy i tak jak pan 
prezydent sugeruje porozmawiałam z mieszkańcami, zanieśli oni swoje uwagi do projektu 
darmowej komunikacji. Byłam u pana prezesa, przedstawiłam te problemy. Powiedział, że 
najbardziej istotne uwagi zostaną uwzględnione. Po za tym dodał i pokazał chęci dobrego 
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zorganizowania tego bezpłatnego transportu, że w rezultacie, jeśli obawiamy się pewnych 
napięć, jeśli chodzi o godziny szczytu to w takiej sytuacji posłać dodatkowy autobus. Nowe 
zawsze przeraża, że jest inne, że ludzie przyzwyczaili się do pewnych zasad i najlepiej żeby 
tak było. Wiemy, że jest nowe i inne i trzeba reagować w odpowiednim czasie i miejscu 
i czekać na rozwiązania i pewnie tak będzie, że będziemy się denerwowali i będzie to 
uciążliwe, ale myślę, że na początku jest to takie pilotażowe i sama wiem, ze kilkukrotnie 
podchodziliśmy do tego starego rozkładu jazdy tak żeby on był dostosowany do potrzeb 
mieszkańców i myślę, że jest to do dyskutowania, a problemu będą, bo to zawsze tak jest przy 
nowym.  
Radna Ewa Żebrowska – Rosak powiedziała: Chciałabym oświadczyć, że wielokrotnie 
słuchając wypowiedzi moich kolegów radnych mam wrażenie, że mieszkamy w dwóch 
różnych miastach. Głosy mieszkańców, które docierają są zgoła inne niż te, które docierają do 
mnie. Zrobiliśmy dla naszych mieszkańców bardzo dużą rzecz, wprowadzamy darmowe 
przejazdy komunikacją miejską i trudnym jest wierzyć, że w tej części, w której mieszkają 
inni moi koledzy z rady nie widzą tego, że będą mogli korzystać bezpłatnie z przejazdów 
komunikacją. Zgadzam się, że są różne wątpliwości odnośnie rozkładu jazdy, bo takie też do 
mnie docierają. My, jako radni mamy pewną możliwość rozwiązywania problemów naszych 
mieszkańców nie tylko w taki sposób, aby przyjść na sesję i niech do pana prezydenta 
kierowane będą wszystkie pretensje, bo tą możliwość mają również mieszkańcy, którzy nie są 
w radzie. My radni mamy możliwość dotarcia do prezesów spółek i w taki sposób te 
problemy mieszkańców rozwiązujemy. Nie chciałbym się powtarzać, ale wspominałam na 
poprzednich sesjach, że organizujemy spotkania. Spotykamy się podczas dyżurów na 
osiedlach i to, co jest nam zgłaszane rozwiązujemy docierając bezpośrednio do osób 
właściwych odpowiedzialnych, którzy mogą faktycznie w danej sytuacji pomóc także 
namawiam do tego, aby w ten sposób pomagać mieszkańcom po to tu jesteśmy, aby 
rozwiązywać problemy, a nie poruszać, co chwila na sesji kwestie, których nie jesteśmy 
w stanie tutaj i dzisiaj rozwiązać. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski powiedział: Oświadczam, że pan prezydent 
nie robi krzywdy mieszkańcom to pan Kleczkowski robi krzywdę sobie wypowiadając takie 
rzeczy. Rzeczą najważniejszą są bezpłatne przejazdy. Stało się to faktem i nigdy nie ma tak, 
że ktoś wprowadzi za pierwszym razem tak, aby wszystko było idealne. Tutaj zgadzam się 
z Panią Ewą Żebrowską – Rosak, że są i głosy negatywne. Nie dalej jak wczoraj miałem 
telefon od pani, która miała bardzo negatywną opinię, ale po dłuższej dyskusji zgodziła się 
z tym, że jeśli dojdziemy do jakiegoś porozumienia, że będzie ten jakiś czas ochronny, 
w którym będziemy mogli te głosy zmieniać, poprawiać i naprawiać same techniczne rzeczy, 
czyli przystanki, połączenia, nazwy linii to wyjdzie to dla wszystkich najlepiej. Mając na 
uwadze to, że to rada to my podjęliśmy tą decyzję to nie prezydent krzywdzi. To my razem 
podjęliśmy tą decyzję dla dobra mieszkańców naszego miasta i teraz mając na uwadze, że stoi 
tymczasowa przeprawa nie słyszę żeby ktoś z opozycji podziękował, że jest tak sprawnie 
wykonana i przed czasem, a jeszcze niedawno było tyle głosów, że nic się nie uda 
i powstający nowy most spowoduje, że my zaczniemy, co raz więcej korzystać z komunikacji 
miejskiej. Wszystkie techniczne rzeczy mogą być zgłaszane do radnych, do MZK, na stronie 
miasta i na pewno te rzeczy będą naprawiane. Nikt nikomu nie zrobił krzywdy natomiast pan 
Kleczkowski zrobił sobie. 
Radny Ryszard Żukowski powiedział: Jako przedstawiciel wielu mieszkańców Ostrołęki, 
mojego ukochanego miasta, a także tych, którzy na mnie głosowali, którzy się kontaktowali 
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oświadczam, że jestem bardzo wdzięczny panu prezydentowi i całemu zespołowi, którzy 
przygotowali tą ofertę, a myśmy ją na poprzedniej sesji przegłosowali bardzo pozytywnie. 
Dziękuję, dlatego troje moich poprzedników moje myśli wypowiedzieli.  
Radny Henryk Gut powiedział: Chciałbym oświadczyć, że w miniony poniedziałek odbyło 
się przepiękne spotkanie młodzieży ostrołęckich szkół w OCK z wybitnym filozofem polskim 
księdzem profesorem Tadeuszem Guzem. Więcej informacji ukaże się czy to gazetce 
samorządowej czy też pojawi się na stronie internetowej portali. Warto zainteresować się 
pytaniami, które stawiała młodzież i na te pytania egzystencjalne rzeczywiście dotyczące 
problemów młodego człowieka. Na przykład pytanie, co będzie po śmierci? Czyli śmierć 
będzie udziałem każdego z nas. Takie były pytania, a młodzież była usatysfakcjonowana 
odpowiedziami, a spotkanie trwało 2,5 godziny. Miało trwać krócej, ale się wydłużyło. 
Dziękuję też panu prezydentowi, że włączył się pozytywnie w tę sprawę zaproszenia 
i pomocy w organizacji. Czaiłbym też podziękować przewodniczącemu Komisji Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego i Promocji. Warto to robić, bo młodzież pokazuje, jakie problemy 
ich nurtują. Dziękuję panie prezydencie, że mogliśmy w pewnym sensie pomóc naszej 
młodzieży.  
Radny Łukasz Kulik powiedział: Chciałbym oświadczyć, że nie powinniśmy popadać 
w taką skrajność w związku z wystąpieniem pana Kleczkowskiego, że robi sobie krzywdę. 
Bez wątpienia pomysł wprowadzenia bezpłatnej komunikacji jest dobry tylko ten nowy 
rozkład można by wprowadzić mądrzej. Przedstawić mieszkańcom i zaproponować żeby 
podali uwagi tak się niestety nie stało. Teraz mamy taką sytuację, że będzie wprowadzony 
1 listopada, gdy wszyscy będą jechać na groby. Ja już widzę zamieszanie oczyma mojej 
wyobraźni. Myślę, że wystąpienie pana Kleczkowskiego nie miało na celu krytykowania 
pomysłu tylko znalezienie jakiegoś ujścia czy wskazania jakiegoś rozwiązania dla wszystkich 
osób, które siedzą i piszą komentarze w Internecie, że nie będą miały jak dojechać do pracy 
na 6, albo jak dzieci wsiądą jak będzie to już któryś przystanek z kolei, a tylko jeden autobus 
chodzi. Zawszę problemu, ale widząc zdenerwowanie osób piszących. Ponad to jak kilka osób 
zauważyło jeszcze nigdy nie było takiej zgodności pod artykułem na Mojej Ostrołęce, 
że generalnie wszyscy nie atakowali siebie tylko zgodnie mówili, że potrzeba zmian. Dziś 
siedzimy na sesji i jak by ktoś posłuchał z zewnątrz koleżanka radna mówi, że to nie jest 
miejsce żebyśmy takie sprawy rozstrzygali. Pan prezydent mówi, że to nie on wprowadza. To, 
co teraz wszyscy mieszkańcy mają pisać do pana prezesa. Liczę na to, że Urząd Miasta do 
święta zmarłych weźmie działania na siebie, aby wprowadzić to jakoś bezboleśnie. Żeby nie 
było tak, że jak 1 listopada wprowadzimy darmową komunikację to 3 listopada już się jej 
ludziom odechce, bo harmonogram nie będzie odpowiadał. Mam nadzieję, że urząd podejmie 
jakieś działania, aby przedstawić możliwość zgłaszania uwag. Jest apel, aby radni zbierali 
uwagi i zgłaszali do pana prezesa. Myślę, że on też miał jakąś koncepcję a to czy była ona 
dobra czy nie. Teraz chodzenie do prezesa i proszenie, aby przesunął autobus z 6:50 na 6:45 
kompletnie ten harmonogram rozłoży. Dlatego proszę pana prezydenta, aby wziął na siebie 
odpowiedzialność i coś z tą ciężką sprawą zrobił. Zareagował na apele mieszkańców, który po 
prostu obawiają się tego nowego rozkładu jazdy.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski powiedział: Jest to praktyka coroczna, że na Święto 
Zmarłych i Dzień Zaduszny są też specjalne kursy obsługujące osoby, które odwiedzają 
swoich zmarłych także da się to spokojnie rozwiązać, chociaż oczywiście korekty są 
potrzebne. Jeśli ktoś powołuje się już na komentarze na jednym portalu one są zawsze takie 
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same. Wiadomo, kto jest tam zawsze głównym bandytom także nie robi to chyba wrażenia 
na ludziach myślących.  
 
38. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski powiedział: Zgodnie z artykułem 24H, 
ustęp 12 z ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o Samorządzie Gminnym mam obowiązek 
przedłożenia państwu do 30 października informacji na temat dokonania analizy złożonego 
przez państwa oświadczeń majątkowych. Informuję, że wszyscy radni złożyli takowe 
oświadczenia majątkowe za rok 2016 wraz z kompletem dokumentów i wymaganym 
przepisami terminie do 30 kwietnia 2017 roku. Po przeanalizowaniu oświadczeń nie 
stwierdzono nieprawidłowości budzących podejrzenia, że osoba składająca oświadczenie 
podała w nim nieprawdę lub prawdę zataiła. Wystąpiły natomiast drobne nieprawidłowości, 
które zakwalifikowano, jako drobne pomyłki wynikające nie przywiązywania wagi do 
skrupulatnego wypełniania dokumentów. Wszystkie oświadczenia zostały przekazane 
prezydentowi miasta i udostępnione w biuletynie informacji publicznej. W celu dokonania 
dalszej analizy oświadczeń majątkowych przekazano je do Urzędu Skarbowego w Ostrołęce 
wraz z kopią informacji na temat osiągniętego dochodu w roku podatkowym i za 2106 rok. 
Informacja od Urzędu Skarbowego jeszcze nie wpłynęła jest czas do 31 października. Analizy 
mojego oświadczenia majątkowego oraz oświadczenia prezydenta dokonał wojewoda 
mazowiecki. Te analizy znajdują się i są dostępne w biurze Rady Miasta. Chciałbym też 
państwu zakomunikować, że dyrekcja, rada pedagogiczna i społeczność uczniowska zaprasza 
na XX-lecie III Liceum Ogólnokształcącego, które odbędzie się 23 listopada 2017 w ZSZ 
numer 5 w Ostrołęce. Zaproszenia takowe państwo otrzymali i jest teraz pani, która cały czas 
uczestniczy w naszym posiedzeniu. Poprosiłem, aby przedstawiła problem, w którym chciała 
zabrać głos. Jest to pytanie do pana prezydenta o dokumentach, które zostały przekazane do 
policji. Myślę, że w formie pisemnej proszę się zwrócić do prezydenta. Zapraszam panią na 
wszystkie Komisje Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców tam pani będzie miała 
wszelkie informacje udzielane. Bardzo serdecznie zapraszam i proszę o złożenie takowego 
pisma.  
 
39. Zakończenie obrad LIV sesji Rady Miasta Ostrołęki 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zakończył obrady LIV sesji Rady Miasta 
Ostrołęki. Sesja trwała od godz. 10.00 do 13.00. 
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